
Protokół nr 7/2018 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 25 czerwca 2018 r., w godz. 13
00

 – 13
30

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XLIX i L Sesję Rady Powiatu w 

Białogardzie. 

 

4. Wolne wnioski i zapytania.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 6/2018 z dnia 

25 maja 2018 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XLIX i L Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a)   wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic istniejących okręgów wyborczych 

ustalonych do wyborów radnych Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic istniejących okręgów wyborczych 

ustalonych do wyborów radnych Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego. 

Radny – Bogusław Stanczewski oświadczył, że jest za tym, aby Powiat Białogardzki  

pozostał w tym okręgu wyborczym w jakim był dotychczas, czyli razem z Powiatem 

Drawskim, Świdwińskim, Wałeckim i Kołobrzeskim. Radny stwierdził, że jest przeciwny 

zaproponowanemu projektowi uchwały.  
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia 

opinii dotyczącej zmiany granic istniejących okręgów wyborczych ustalonych do wyborów 

radnych Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej zmiany granic istniejących okręgów wyborczych ustalonych do wyborów radnych 

Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic istniejących 

okręgów wyborczych ustalonych do wyborów radnych Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

b)   zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2017 rok, co przedstawia załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za 2017 rok. Następnie zapytał Głównego 

księgowego starostwa o rozstrzygnięcia dotyczące emisji obligacji. 

Główny księgowy – Żaneta Pokucińska poinformowała, że jest pozytywna opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał o inne szczegóły 

dotyczące emisji obligacji. 

Główny księgowy – Żaneta Pokucińska oświadczyła, że nie ma większej wiedzy na ten 

temat, ponieważ musiałaby się zapoznać z dokumentami. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poprosił o przygotowanie na 

piśmie krótkiej informacji na ten temat, na piątkowe posiedzenie sesji Rady Powiatu w 

Białogardzie.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za 2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego 

za 2017 rok. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrzymujących – 0  

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za 2017 rok, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 
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c)   udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za rok 2017, co przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 2017. 

 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2017. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia  

Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za rok 

2017. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrzymujących – 0  

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w 

sprawie udzielenia  Zarządowi Powiatu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Białogardzkiego za rok 2017, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

d)   określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 
 

e)   wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wynagrodzenia 

Starosty Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wynagrodzenia 

Starosty Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

wynagrodzenia Starosty Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował, że następne 

posiedzenie komisji odbędzie się 2 lipca 2018 roku o godz. 13.00. Tematem posiedzenia 

będzie działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie oraz Poradni Psychologiczno 

– Pedagogicznej w Białogardzie.  

 

● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał czy są nowe 

informacje dotyczące wniosku o dofinansowane remontu drogi  Białogard – Nosówko. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wniosek został rozpatrzony 

pozytywnie jednak z braku środków znalazł się na liście rezerwowej.  

 

● Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zapytał o konkurs na 

stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że rozstrzygnięcie konkursu nastąpi 

29 czerwca 2018 roku. 

 

● Radny – Marek Anusz powrócił do tematu  zorganizowania dla dzieci z Zespołu Szkół 

Specjalnych w Białogardzie  bezpłatnych zajęć na basenie w Białogardzie. Przypomniał, że z 

taką propozycją wyszli rodzice tych dzieci. Niestety odpowiedź Zarządu Powiatu w tej 

sprawie była negatywna.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że problem nie polega na finansach, ale na zorganizowaniu opieki dla tych 
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dzieci. W ramach zorganizowanych zajęć szkolnych opiekunem dziecka na basenie nie może 

być rodzic tylko opiekun z szkoły i dodatkowo ratownik.  

Radny – Marek Anusz poinformował, że ma informacje, że na 67 dzieci, 32 deklaruje chęć 

udziału w tych zajęciach.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zauważyła, 

że dla pozostałych dzieci również trzeba będzie zorganizować zajęcia w szkole.  

Radny – Marek Anusz poprosił Panią naczelnik, aby porozmawiała na ten temat z 

dyrektorem szkoły.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko zaproponował, aby dzieci z 

w/w szkoły otrzymywały zniżki na bilety wstępu na basen. Oświadczył, że w ten sposób 

pozostałe problemy zostałyby rozwiązane.  

Radny – Bogusław Stanczewski stwierdził, że jego zdaniem powiat stać na dofinansowanie 

tych biletów. Problem będzie jedynie polegał na zorganizowaniu opieki dla dzieci na basenie 

tzn. odpowiedniej liczby opiekunów i ratowników.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała 

Anna Kaleja  

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

 Jan Połuboczko 


